
                                                                         Zápisnica 

                         zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bohdanovciach nad Trnavou  

                                                         konaného 03. júna 2022. 

_________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci: Ing. Ľuboš Dušek,  Boris Janto, Ivan Bočko, Peter Mračka, JUDr. Andrej Adamec , Ing. 

Ľubomír Kvetan, Ing. Mgr. Michal Šarvaic, Ing. Tomáš Doboš, Ing. Ľuboslav Kumančík  - 9 

Ospravedlnení:  -  0                                 

Program rokovania /návrh/: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie poslancov. 

4. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce. 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce za rok 2021 a za 1. polrok 2022. 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2022. 

7. Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky obce Bohdanovce nad Trnavou  

k 31.12.2021. 

8. Prerokovanie Záverečného účtu obce Bohdanovce nad Trnavou, Stanovisko hlavnej kontrolórky  

obce k Záverečnému účtu obce Bohdanovce nad Trnavou za rok 2021, schválenie Záverečného  

účtu obce a prídel do Rezervného fondu. 

9. Prevod vlastníctva majetku obce odpredajom v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  

v z.n.p. (firma Realstav TT,   s.r.o. Trnava). 

10. Zámenná zmluva pozemkov medzi obcou a Miroslavom Šarvaicom v zmysle zákona č. 138/1991  

Zb. o majetku obcí v z.n.p. 

11. Odkúpenie nehnuteľnosti obcou v zmysle výzvy správcu konkurznej podstaty. 

12. Rozpočtové opatrenie obce č. 2/2022, č. 3/2022 a č. 4/2022. 

13. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ č. 2/2022 a č. 3/2022. 

14. Oznámenie funkcií, zamestnaní a majetkových pomerov verejných funkcionárov obce. 

15. Určenie počtu poslancov OZ, volebného obvodu a rozsahu funkcie starostu obce na komunálne  

voľby v roku 2022. 

16. Informácie o školstve v obci. 

17. Informácie o investíciách obce v danom období. 

18. Návrh zápisu do kroniky obce za rok 2021. 

19. Zápisnice zo zasadnutí komisií pri OZ a iné. 

20. Žiadosti. 

21. Aktuálne informácie obce, rôzne. 

22. Diskusia. 

23. Ukončenie zasadnutia OZ, záver. 

 

Ad.1.  Starosta obce privítal prítomných poslancov a hostí. Oboznámil ich s programom zasadnutia OZ.  Obecné  

zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia uznesením č. 8/2022. 

Ad.2.   Do návrhovej komisie boli navrhnutí  Boris Janto  a Ing. Ľubomír Kvetan. 

            Návrhová komisia bola schválená pomerom hlasov: 8 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa. 

            Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí  Ing. Ľuboš Dušek a Peter Mračka.  

            Overovatelia zápisnice boli schválení pomerom hlasov: 8 – za, 0 – proti,  0– zdržal sa. 

            Zapisovateľka: Ing. Elena Marešová. 



Ad.3.   Starosta obce sa vrátil k predchádzajúcemu zasadnutiu a skonštatoval, že všetky uznesenia okrem     

uznesenia č. 5/2022, ktoré sa nenaplnilo z finančných dôvodov,  vstúpili do platnosti a boli zrealizované 

alebo sú v štádiu plnenia. Interpelácie nevyužil žiaden z poslancov. Uznesenie č. 7/2022 – bod 7 – žiadosť 

Margity Kosírovej – bolo prerokované na zasadnutí komisie výstavby, regionálneho rozvoja a ochrany ŽP, 

ktorá skonštatovala, že pripadá do úvahy len odpredaj časti mlynského náhonu za min. čiastku 45,-€/1m2, 

tak ako je momentálne stanovené uznesením OZ.  

Ad.4. Starosta obce skonštatoval, že písomne neboli doručené žiadne pripomienky a dopyty obyvateľov obce   

a vyzval prítomných občanov, aby vzniesli prípadné dopyty. Nik z prítomných občanov túto možnosť 

nevyužil. 

Ad.5.  Hlavná kontrolórka obce PhDr. Zlatica Opáleková predniesla Správu hlavnej kontrolórky obce za  

rok 2021 a za 1. polrok 2022. Nik z poslancom nemal k materiálu pripomienky, vzali ho na 

vedomie uznesením č. 22/2022. 

Ad.6.  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na 2. polrok 2022 predniesla hlavná 

kontrolórka obce, materiál poslanci schválili uznesením č. 9/2022. 

Ad.7.   Materiál - Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky obce Bohdanovce nad Trnavou  

k 31.12.2021 bol poslancom zaslaný vopred na naštudovanie, nik z poslancov nemal k nemu 

pripomienky a bol vzatý na vedomie uznesením č. 9/2022. 

Na zasadnutie sa dostavil poslanec Ing. Tomáš Doboš. 

Ad.8.    Materiál k prerokovaniu Záverečného účtu obce Bohdanovce nad Trnavou za rok 2021 mali  

poslanci zaslaný vopred. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu Záverečného účtu obce 

prečítala hlavná kontrolórka obce s konštatovaním, že návrh bol spracovaný v súlade so zák. č. 

583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách a zák. č. 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení a odporučila 

jeho schválenie. Poslanci OZ ho schválili  uznesením č.10/2022. Ekonómka obce oboznámila 

poslancov s možnosťou prídelu  do Rezervného fondu obce, poslanci prídel schválili uznesením 

č. 11/2022. 

Ad.9.   Téma  -  prevod vlastníctva majetku obce odpredajom v zmysle zákona č. 138/1991 Zb.  

o majetku obcí v z.n.p.  s firmou Realstav TT, s.r.o. Trnava,  bola poslancami prerokovaná na 

pracovnom stretnutí. Poslanci prevod schválili uznesením č. 12/2022. 

Ad.10. Na pracovnom rokovaní OZ bola téma zámennej zmluvy pozemkov medzi obcou a Miroslavom 

Šarvaicom prerokovaná a poslanci  uznesením č. 13/2022 schválili zámenu v zmysle zákona č. 138/1991 

Z. o majetku obcí v z.n.p. 

Ad.11. Starosta obce oboznámil poslancov s ponukou na odkúpenie nehnuteľnosti obcou v zmysle výzvy  

správcu konkurznej podstaty. Nehnuteľnosť, ktorej spoluvlastníkom bola obec a ktorá  mala na 

jej o odkúpenie predkupné právo tvorí miestna komunikácia. Odkúpenie nehnuteľnosti poslanci 

schválili  uznesením č. 14/2022. 

Ad.12.  K rozpočtovým opatreniam  obce č. 2/2022, č. 3/2022 a č.4/2022 sa vyjadrila ekonómka obce Beáta  

Izakovičová, nik z prítomných poslancov nemal k vopred zaslaným materiálom pripomienky. Poslanci  vzali 

na vedomie uznesením č. 22/2022 rozpočtové opatrenie č. 2/2022 a č. 3/2022. Uznesením č. 15/2022 bolo 

schválené rozpočtové opatrenie č.4/2022.  

Ad. 13. K rozpočtovým opatreniam ZŠ s MŠ č. 2/2022  a č. 3/2022 sa vyjadrila Mgr. Lucia Plaštiaková. Materiál  

bol zaslaný poslancom vopred – nik z prítomných nemal k nemu pripomienky. OZ schválilo rozpočtové 

opatrenie č. 3/2022 uznesením č. 16/2022 a rozpočtové opatrenie č. 2/2022 vzali poslanci na vedomie 

uznesením č. 22/2022. 

Ad.14. Komisia na ochranu verejného záujmu a verejného poriadku na svojom zasadnutí 23.3.2022 preskúmala  

majetkové priznania verejných funkcionárov v obci a zistila, že sú v súlade so zákonom č.357/2004 Z.z. 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov,  zákona č. 545/2005 Z.z. 

o majetkových priznaniach vedúcich zamestnancov vykonávajúcich verejnú službu v zmysle zák. č. 

552/2003 Z.z. o výkone práce vo verejnom záujme. Informáciu vzali poslanci na vedomie uznesením č. 



22/2022. 

Ad.15. Poslanci OZ určili  9 poslancov OZ a 1 volebný obvod  pre nasledujúce volebné obdobie 2022/2026,  

uznesením č. 17/2022 a výkon  funkcie starostu obce v celom funkčnom období v plnom úväzku 100%, 

uznesením č. 18/2022. 

Ad. 16. Starosta obce podrobne oboznámil prítomných poslancov s informáciami týkajúcimi sa ZŠ s MŠ, ktoré 

poslanci vzali na vedomie uznesením č. 22/2022. Zároveň spolu s riaditeľkou ZŠ s MŠ Mgr. Lucou 

Plaštiakovou prediskutovali témy počtu zapísaných detí do MŠ a  ZŠ, deti s autistickými problémami a tým 

vzniknutou situáciou so zabezpečením asistentov atď. 

Prestávka. 

Ad.17. Starosta obce informoval o rozvíjajúcich sa investíciách v obci, problémoch s neuhrádzaním faktúr 

dodávateľovi stavby MŠ zo strany MIRRI a iných  aktivít v obci, ktoré poslanci vzali na vedomie uznesením 

č. 22/2022.  

Ad.18. Návrh zápisu kronikárky do kroniky obce za rok 2021 bol zaslaný  poslancom v materiáloch,  nik  

z prítomných nemal k nemu pripomienky. Poslanci zápis do kroniky schválili uznesením č. 19/2022. 

Ad.19. K zápisniciam zo zasadnutí komisií zriadených pri OZ  a iné nemal nik z prítomných poslancov žiadne 

pripomienky, poslanci tento bod programu vzali na vedomie uznesením č. 22/2022. 

Ad.20. Starosta obce ozrejmil poslancom žiadosti zaslané na OcÚ, ktoré poslanci vzali na vedomie uznesením č.  

22/2022.  Osobitne sa pristavil pri žiadosti DPO SR o poskytnutie pomoci, ktorú poslanci neschválili 

uznesením č. 20/2022 a návrhom zmluvy s firmou Packeta Slovakia, s.r.o., Bratislava o  zriadení 

samoobslužných boxov  pre umiestnenie Z-BOXU, ktorú poslanci schválili  uznesením č. 21/2022.   

Ad.22. Do diskusie sa zapojili: 

- Peter Mračka – požiadal o zmenu termínu zasadnutia OZ, ktoré by sa malo konať 3.9.2022 z dôvodu sviatkov 

a s tým spojených dovoleniek, 

- Starosta obce prisľúbil, že včas oznámi nový termín zasadnutia,  

- Ing. Ľuboslav Kumančík upozornil na výzvu Ministerstva investícií SR týkajúcu sa projektu Wifi PRE 

TEBA, ktorá by dávala možnosť občanom pripojiť sa zdarma na vopred určených miestach v obci na wifi, 

- Ing. Ľubomír Dušek požiadal o vyznačenie parkovacích miest na námestí z dôvodu bezpečnosti,  

- Monika Kovárová  - poukázala na chyby v zverejňovaní dokumentov obce a požadovala informáciu ohľadne 

cyklotrasy,  

- starosta obce – odpovedal, že na informáciu nie je možné  odpovedať ihneď bez náhľadu do projektovej 

dokumentácie a odporučil otázky a pripomienky obyvateľov obce prerokovávať podľa programu zasadnutia 

OZ, bod. 4. 

Ad.23. Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

Zapísala: Ing. Elena Marešová           

Bohdanovce nad Trnavou 03. 06. 2022             


